
Onderwerp: Status beleidsregel volksgezondheid en mestbewerkingsinstallaties 
 
Geacht College, 
 
In april 2018 heeft uw College als uitvoering van de motie “Geen risico's met de 
volksgezondheid” van GroenLinks en Lokaal Brabant de Beleidsregel 
Volksgezondheid en Mestbewerkingsinstallaties vastgesteld. Deze beleidsregel is 
in het leven geroepen omdat het bewerken van mest risico’s voor de 
volksgezondheid met zich meebrengen. Door het voorkomen van de uitstoot van 
bio-aerosolen (kleine deeltjes in de lucht van biologische oorsprong, zoals 
schimmels en bacteriën) moeten de risico’s worden beperkt. Het ‘potdicht’-principe 
is hierbij een belangrijk uitgangspunt. 
 
De beleidsregel heeft echter pas effect wanneer gemeenten deze overneemt. 
Precies daar lijkt nu een kink in de kabel te zitten: volgens Stichting Brabants 
Burgerplatform1 is er geen enkele gemeente die dat nu doet. Zij roepen daarom 
gemeenten op dit alsnog te doen. 
 
Tegelijkertijd geeft de Osse wethouder Johan van der Schoot aan dat de 
beleidsregel niet overgenomen wordt omdat het niet ver genoeg gaat. Hij noemt 
het in het Brabants Dagblad zelfs ‘halfslachtig’.2 Ook wordt er beweerd dat andere 
eisen niet meer gesteld kunnen worden als deze beleidsregel overgenomen wordt. 
 
GroenLinks en de SP maken zich zorgen over deze uitspraken en de status van de 
beleidsregel. Daarom stellen wij de volgende vragen: 
 

1. Klopt het beeld dat nog geen enkele gemeente de beleidsregel overgenomen 
heeft? Kunt u uw antwoord toelichten en – wanneer van toepassing – 
aangeven hoeveel en welke gemeenten de beleidsregel wel overgenomen 
hebben? 

2. Wat is volgens GS de reden dat gemeenten de beleidsregel niet overnemen 
en heeft u hierover contact gehad met de betreffende gemeenten? 

3. Hoe gaat GS ervoor zorgen dat de beleidsregel, bedoeld om 
volksgezondheid te beschermen, door gemeenten overgenomen gaat 
worden? 

4. Is het waar dat er geen andere of aanvullende eisen meer gesteld kunnen 
als gemeenten de beleidsregel overnemen? Kunt u uw antwoord ook 
toelichten? 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
Maarten Everling  Hagar Roijackers 
SP    GroenLinks 
 

                                            
1 https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=oss&id=100058226  
2 https://www.bd.nl/oss-e-o/oss-milieuclub-niet-kritisch-genoeg-over-mestfabriek~a493d57d/  
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